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 Gemeenteraad 17 september 22 uur  
Goedenavond.  
Graag maken wij als WoerdenSport gebruik van de mogelijkheid om een 
toelichting te geven op WoerdenSport in het kader van het voorliggende 
Raadsbesluit ter dekking van de coronaschade. Mijn naam is Jac Eekhof en 
naast mij zit medebestuurslid Henk Buter.  
WoerdenSport is 5 jaar geleden begonnen met de exploitatie van het 
Batensteinbad en H20. Wij hebben de afgelopen periode onze doelstellingen 
meer dan gehaald. Ik kan daar lang over uitweiden, maar daar is nu geen tijd 
voor. Laat me kort een aantal elementen (pre-corona) naar voren brengen:  

 We hebben de zwembaden qua hygiëne en uitstraling aangepakt, zodat alles 
er weer goed uitziet en wij voldoen aan de hoogste kwaliteitsnormen (Veilig & 
Schoon).  

 We hebben ons gericht op onze bezoekers en hebben klantvriendelijkheid, 
aanbod van producten en openingstijden gebracht naar een niveau, waardoor 
bezoekers zich weer welkom voelen. Het aantal bezoekers is toegenomen van 
180.000 naar > 250.000 /jaar.  

 We hebben – naast samenwerking met de lokale middenstand – de 
werkgelegenheid kunnen uitbreiden van 22 naar 35 FTE’s.  

 We hebben sterk ingezet op zwemlessen, die voldoen nu aan de laatste BREZ 
normen; het aantal zwemlessers is gestegen van 1300 naar 1750 
zwemlessers/week.  

 We hebben de horeca in Batenstein en H2O omgevormd tot Eten&Drinken en 
de interieurs zijn gerenoveerd; daarmee is ook plaats gecreëerd voor kaarten, 
bordspelen, wandel- en fietsclubs, etc.  

 We hebben H2OZalen omgevormd tot een aantrekkelijke plek om 
bijeenkomsten te houden en H2O uitgebreid met kinderopvang en BSO.  

 En last but not least, we hebben het gratis toegankelijke BatensteinBuiten 
gecreëerd met 20.000 tot 30.000 bezoekers/jaar.  
 
Het gevolg is een breed spectrum van activiteiten, een sterke toename van het 
aantal bezoekers, meer werkgelegenheid, een sterk verbeterde 
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WoerdenSport is daardoor een maatschappelijk centrum van activiteiten 
geworden met een brede waardering in de samenleving.  
Uiteraard zit aan dit alles ook een financiële kant. Wij zijn 5 jaar geleden 
begonnen zonder enige financiële buffer of startkapitaal. De opstart heeft, 
zoals we dat hadden voorzien, tot opstartverliezen geleid, maar we hebben al 
kans gezien om deze voor een groot gedeelte in te lopen. Dat is een goede 
ontwikkeling die we graag voortzetten. Er resteert nog een in te lopen bedrag 
van ca. € 130.000, ons huidige negatief eigen vermogen.  
Daarnaast is WoerdenSport in 2015 begonnen met substantieel minder 
subsidie van de gemeente als gevolg van bezuinigingen die toen zijn 
doorgevoerd. De afgelopen 5 jaar heeft WoerdenSport circa 2 miljoen bespaard 
op de gemeentebegroting en daarmee positief bijgedragen aan de 
gemeentefinanciën. Zonder Covid-19 zou ook de komende 5 jaar zo’n 2 miljoen 
zijn bijgedragen.  
Het is duidelijk dat corona roet in het eten gooit. Het virus treft WoerdenSport 
hard. Op 18 maart gingen we in lock down en vielen alle inkomsten weg. 
Tweede helft mei konden de activiteiten weer in beperkte mate worden gestart 
onder strikte voorwaarden van de RIVM richtlijnen en het gemaakte protocol. 
Eten&Drinken en BatensteinBuiten zijn 1 juli weer open gegaan. De gemiste 
inkomsten halen we niet meer in. Op dit moment ontvangen we in de beide 
zwembaden zoveel mogelijk bezoekers binnen de mogelijkheden van de 
protocollen. Dat is echter aanzienlijk minder dat onze normale 
bezoekersaantallen. In Eten&Drinken is de daling van bezoekers erg groot, 
omdat daar de richtlijnen nog strenger zijn dan in het zwembad. In H2OZalen 
stond een aantal grote projecten gepland die geen doorgang kunnen vinden. 
Gelukkig wist men BatensteinBuiten goed te vinden en we hebben daar, 
ondanks de beperkingen, in juli en augustus 18.000 bezoekers blij kunnen 
maken.  
Uiteraard hebben we strak naar onze kosten gekeken en besparingen 
doorgevoerd daar waar dat mogelijk was. U moet dan bijvoorbeeld denken aan 
een lagere watertemperatuur tijdens de lock down, minder 
schoonmaakkosten. Al het personeel is in dienst gebleven, maar er zijn minder 
overuren gemaakt. Uiteraard hebben we ook optimaal gebruik gemaakt van 
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alle landelijke subsidiemogelijkheden, zoals de NOW- regelingen. Er is een 
beroep gedaan op medewerkers om 2 weken vakantie-uren in te leveren en 
daar heeft iedereen gevolg aan gegeven. Wij vinden dat een heel mooi gebaar 
en het toont de sterke betrokkenheid van onze medewerkers bij 
WoerdenSport.  
We hebben natuurlijk nagedacht over de verwachte schade in 2020, maar ook 
over de schade van 2021. Het exact berekenen daarvan is lastig omdat we niet 
weten hoe het virus zich gaat gedragen of hoe de RIVM richtlijnen zich zullen 
ontwikkelen. Kortom, er zijn nog veel vragen en variabelen.  
Maar het is wel duidelijk dat we het hebben over een aanzienlijk bedrag. De 
laatste schatting geeft voor 2020 een bedrag van € 600.000 aan. Door de 
genoemde onzekerheden kan dit bedrag nog in positieve en negatieve zin 
wijzigen. De formulering van het voorliggende Raadsbesluit neemt deze 
onzekerheden op adequate wijze mee in de uiteindelijke berekeningen.  
WoerdenSport kan de coronaschade niet dragen. Ik heb al toegelicht dat 
WoerdenSport nog een negatief eigen vermogen heeft, dus daar is geen buffer. 
Het Raadsbesluit, zoals dat voorligt, dekt de schade door compensatie, 
waardoor het eigen vermogen niet wordt aangetast. Verder is op dit moment 
de bodem van de schatkist in zicht als gevolg van de coronaschade, waardoor 
de problemen snel acuut kunnen worden. Het verstrekken van een lening is 
geen optie omdat nu al vaststaat dat aflossing niet kan plaatsvinden en 
WoerdenSport deze verplichting vanuit haar bestuursverantwoordelijkheid niet 
kan aangaan. De voorgestelde compensatie van de gemeente zorgt voor 
voldoende liquide middelen om de exploitatie 2020 te kunnen voortzetten.  
WoerdenSport blijft zich graag verder inzetten voor de bevolking van de 
gemeente Woerden.  
Hartelijk dank voor de aandacht en uiteraard zijn wij graag bereid eventuele 

vragen te beantwoorden. 


